
 

[Skriv text] 
 

 

  

   

 

 
TV-kanaler 
Föreningen arbetar med ett nytt avtal för TV-utbudet. 
Kostnaden är mycket lägre än tidigare men med färre kanaler. 
Därför kommer TV-frågan att tas upp på kommande 
extrastämma där medlemmarna får avgöra om vi ska betala för 
fler kanaler eller inte. 
För att hinna med detta har nuvarande avtal förlängts med ett 
kvartal. Den aviserade ändringen 1 april kommer alltså inte att 
ske förrän 1 juli. Tills dess är kanalutbudet som vanligt. 
 

Extrastämma 
Inglasningar av balkonger, avfallshanteringen och TV-utbudet 
kommer att tas upp på extrastämman som är bestämd till den 
21 april kl 19.00 i Haga Torn. Kallelse kommer inom några 
dagar. Underlag för ställningstagande i de olika frågorna 
kommer att skickas ut innan mötet. 
 

Mer om föreningens ekonomi 
Kalkylen för de arbeten som föreningen genomför har 
ifrågasatts. Därför har styrelsen lagt ut mer information om 
finansieringen på hemsidan. Gå in på www.blakulla.net och 
klicka på "Hur skall projekten finansieras"! 
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